



## Styrelsemöte Gotlands Orienteringsförbund (GOF) 2024-12-11

Protokoll nr 8

**Närvarande:** Torbjörn Sköldefors, Mattias White, Pontus Gustafsson, Brent Key, Viktoria Olsson, Stefan Hellström, Anna Bäckstäde samt Anna Samelius konsulent (adj. sekreterare)

**Frånvarande:** Adam Österdahl

§101 **Sammanträdet öppnas**  
Ordförande Torbjörn Sköldefors hälsade alla välkomna till mötet och förklarade mötet öppnat.

§102 **Fastställande av föredragningslista**  
**Styrelsen beslutade att** fastställa föredragningslistan, med ett par övriga frågor samt §111 med plan för verksamhetsplan och budget för år 2025 samt verksamhetsberättelse 2024.

§103 **Val av protokolljusterare**  
**Styrelsen beslutade att** välja Viktoria Olsson

§104 **Beslutspunkter från föregående protokoll**  
**Styrelsen beslutade att**  
*Adam Österdahl, Elit- och utveckling och Viktoria Olsson, Barn- och ungdom går igenom Resebestämmelser gemensamma resor. Kvarstår från möte nr 3. Klart, se punkt nedan.*

*Anna Bäckstäde kontaktar Mattias White och Anna-Karin Bergius för att reda ut sponsorer för Hittaut 2024 och att de fakturerats. Anna bjuder in Anna-Karin till kommande styrelsemöte.*

*Stefan Hellström köper in en till två datorer till Tävlingsutrustningen om bra pris dyker upp. Vilket det gjort och inköp är klart.*

*GOF ger dispens från barnpassning på nivå 1 och nivå 2 arrangemang, enligt bifogat dokument. Brent Key informerar SOFT. Klart.*

*Viktoria Olsson representerar GOF på Orienteringsgalan. Klart.*

*Anna Bäckstäde kontaktar Susanne Maarup, SOFT angående det samåkningsprojekt de tidigare diskuterat. Kontakt har tagits med Linda Take fortsatt kontakt kommer ske under nya året.*

Protokollet lades till handlingarna.

§105 **Valberedningen** – Frej Hegg ledamot deltar via Teams  
Frej Hegg representerade Valberedningen och berättade att valberedningen med Lina Allmungs som sammankallande och ledamot Frej Hegg saknar fortfarande en person i valberedningen från Visborgs OK. Viktigt att få in personen, som

R V R

kommer vara sammankallande fr.o.m. Årsmötet 2026. Frej och styrelsen samtalade om hur arbetet gått och om styrelsen ser att viss kompetens saknas. De vars mandatperiod går ut är Viktoria Olsson, Brent Key, Stefan Hellström och Anna Bäckstade. Valberedningen har kontaktat de flesta och kommer inkomma med förslag till val i god tid innan Årsmötet. Målet är att förslaget skickas ut tillsammans med möteshandlingarna minst 2 veckor innan Årsmötet.

§106

### **Inkomna/utgående skrivelser**

#### **Inkommande:**

*Svenska Orienteringsförbundet 2024-11-22*

Röstlängd Gotland samt Tävlingsaktiva Gotland 2024

*2024-11-22 Svenska Orienteringsförbundet till Tävlingsansvarig*

Sammanfattning från SOFT:s Tävlingskonferens till Tävlingsansvariga i distrikten.

*2024-11-29 AFRY för Gotlands Elnät AB*

Bekräftelse på mottaget yttrande Samrådssvar Gotlands Elnät AB

#### **Utgående:**

*2024-11-27 Samrådssvar till Gotlands Elnät AB genom AFRY*

Samrådssvar Gotlands Elnät AB, genom AFRY, angående avgränsningssamråd (6 kap 28-32 §§ miljöbalken) avseende ny 145 kV kraftledning mellan Stenkumla-Västerhejde i Gotlands kommun och län.

§107

### **Rapporter**

#### *Lysgranaten*

Stefan Hellström och Anna Bäckstade sammanfattade arrangemanget. Det fungerade väl men blev lite strul då deltagarna inom laget bytte sträckordning och sekretariatet fick göra en del handpåläggning. Men väl genomfört arrangemang. Arrangörerna och Torbjörn Sköldefors går igenom kostnader inför fakturering. P 18 vill gärna att GOF genomför Lysgranaten även nästa år!

#### *Tävlingskonferens 8 december*

Brent Key rapporterade från Tävlingskonferensen den 8 december i VOK-stugan. Givande möte men tyvärr fick Garda OK lämna återbud på grund av sjukdom. Garda önskar genomföra DM Lång på Karlsö och den helg de fått OK på från Karlsö är samma helg som DM Medel och DM stafett genomförs. Svaide Roma SOK som är arrangör av detta har fått frågan om ev. byta helg. Planen för 2025 inkl. MOL och Natt-cuper är klar. Lillkorpen är satt till 18 maj och då låg Ungdomstrollet väldigt tajt. IF Hansa Hoburg önskade då lägga Ungdomstrollet en tisdagskväll drygt 14 dagar före. Förslaget för DM stafett upplägget spikades. Visborgs OK fick med sig frågan om att genomföra en DM sprintstafett eller teststafett samma dag som DM sprint genomförs. Visborgs OK tog med sig frågan.

PM för arrangörer är uppdaterat.

Anläggningsbidrag RF-SISU Gotland diskuterades, så att en klok plan tas fram.

Anna Samelius efterfrågade en Gotlandskarta över avlysta områden för kommande år, så misstag minimeras.

#### *Orienteringsgalan den 30 november*

Viktoria Olsson rapporterade att festen var en trevlig tillställning och många deltagare. GOF uppvaktade Tröjmästarna och Årets Junior.

VO  
JB

*RF-SISU Gotlands Ordförandekonferens 25 november*

Torbjörn Sköldefors sammanfattade mötet och lyfte bidragssystemet från Region Gotland som har varit ute på remiss fram till 30 november.

§108

**Ekonomi**

Kassör Mattias White har skickat ut Balans – och Resultatrapport för perioden 1 januari till 10 december 2024. Styrelsen gick igenom rapporten. Mötet gick igenom ekonomin, som ser bättre ut än under tidigt år.

Torbjörn Sköldefors skickar ut förslag på föreningsavgifter för år 2025 till föreningarna, så att de har inför sitt budgetarbete enligt beslut på Ordförandekonferensen.

§109

**Förslag Resepolicy GOF vid gemensamma resor**

Viktoria Olsson och Adam Österdahl har reviderat GOF:s Resepolicy vid gemensamma resor, som togs fram när vi fick dispens för att spring för Lag Gotland och då anmälan då sker genom GOF i Eventor och GOF får ta kostnader, som sedan ska faktureras föreningarna. Mötet diskuterade den reviderade Resepolicyn och gjorde några justeringar.

§110

**Lägesrapport Nya Lillkorpen**

Armin Scholler och Viktoria Olsson är tävlingsledare 2025. Arenabesök har genomförts av Armin, Viktoria och Anna Samelius. Arenan är Folkracebanan och de blev intresserade när tävlingsledarna frågade om de ville vara på plats och visa upp sin idrott. Nästa steg blir att kontakta andra att vara med och visa upp sina aktiviteter, som bl.a. Fritidsbanken. Diskuterade sponsring av grindstaket för labyrint. Arenan har flera faciliteter som underlättar arrangemanget. Viktoria och Armin arbetar vidare tillsammans med Anna Samelius.

§111

**Plan för verksamhetsberättelse 2024, Verksamhetsplan och budget 2025**

Mötet diskuterade en plan för arbetet och hålltider för att allt ska bli klart i tid.

*Kallelse Årsmöte 5 mars 2025*

Mötet diskuterade och bestämde så att allt är klart inför Årsmötet. Konsulent Anna Samelius skickar kallelse Årsmöte samt blankett för utmärkelser, till föreningarna via e-post i början av januari.

§112

**Övriga frågor**

*Deltagande Idrottsgalan 15 februari 2025 från GOF*

Biljetterna till Idrottsgalan är släppta. Mötet diskuterade bokning av biljett åt Jan Norrby och de i styrelsen som ska gå.

§113

**Mötesbeslut**

**Styrelsen beslutade att** Anna Bäckstäde bjuder in Anna-Karin Bergius till kommande styrelsemöte angående Hittaut.

**Styrelsen beslutade att** Torbjörn Sköldefors fakturera Försvärsmakten för Lysgranaten

**Styrelsen beslutade att** Stefan Hellström tar fram en karta över avlysta områden 2025.

RF 10 AB

**Styrelsen beslutade att** Torbjörn Sköldefors, Mattias White och Stefan Hellström tar fram en kontoplan som tydligt kopplar till delarna i verksamheten som GOF planerar för.

**Styrelsen beslutade att** Torbjörn Sköldefors skickar ut förslag på föreningsavgifter för år 2025 till föreningarna inför deras budgetarbete, enligt beslut på Ordförandekonferensen.

**Styrelsen beslutade att** anta de reviderade resepolicy för lag Gotland i stafetter samt resepolicy vid gemensamma individuella tävlingar och läger.

**Styrelsen beslutade att** senast den 12 januari 2025 ska alla styrelseledamöter skickat in sina delar av Verksamhetsberättelse 2024 och Verksamhetsplan 2025 till konsulent Anna Samelius, samt att budget från respektive område lämnas till Mattias White och Torbjörn Sköldefors.

**Styrelsen beslutade att** Anna Samelius senast den 20 januari 2025, till styrelsen i GOF, skickar utkast på verksamhetsberättelse 2024 och Verksamhetsplan 2025 utifrån inskickat material.

**Styrelsen beslutade att** styrelseledamöterna senast den 26 januari ska ha justerat båda dokumenten, så att Anna Samelius den 27 januari sammanställer allas synpunkter till Verksamhetsberättelse 2024 och Verksamhetsplan 2025, så att beslut kan tas på styrelsemötet den 29 januari.

**Styrelsen beslutade att** Anna Samelius bokar Svaidestugan för Årsmötet.


**Styrelsen beslutade att** Torbjörn Sköldefors köper 5st biljetter till RF-SISU Gotlands Idrottsgala.

**Styrelsen beslutade att** Anna Samelius kontaktar Svenska Orienteringsförbundet om en mailadress för kassören. Önskemålet är: ekonomi.gotland@orientering.se

§114 **Nästa möte** är den 29 januari kl. 18.30, Idrottens Hus, lokal: Kruse

§115 **Sammanträdet avslutas**

Mötet avslutades och Torbjörn tackade för ett bra möte.

  
Torbjörn Sköldefors (ordf.)

  
Anna Samelius (sekreterare)

  
Viktoria Olsson (justerare)